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Närvarande

Vice Ordförande David Bååw
Kassör Axel Flordal

Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Vice ordförande F6 Fredrik Skoglund fr.o.m. §4
Ordförande FnollK Emma Ödman

Ordförande SNF Albert Vesterlund
Kassör Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Eric Carlsson
Kårkontakt Sara Kitzing

§1 Mötets öppnande David Bååw öppnar mötet kl. 12:05!

§2 Val av justerare Emma Ödman väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Sara Kitzing adjungeras in med närvaro- och yttranderätt. Jonas Bohlin ad-
jungeras in med förslags- och rösträtt.

§4 Kårkontakt Sara
Kitzing

Sara är vår kontaktperson i kåren och sitter som husansvarig. Hon finns som
stödperson om vi har frågor eller liknande. Hon ställer lite frågor om sektionen
och vår verksamhet.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret David har lite att göra med Focus, men det får bli efter mottagningen, då han
inte vill ha folk som arbetar där just nu.
Mijo har fört vidare lite mejl från reservnollan och tittat på grill med styret.
Han tar tillfället i akt och paxar sektionsgrillen.
Emelie har startat krisgrupp som ska avlasta nollK under mottagningen, med
första mötet på söndag. Medelemmarna är Emelie, Emma, Carl, Mats, Mathil-
da och Rakel.
Linnea har delat ut nycklar. Hon har tittat på miljöpolicyn och kommit fram
till att den som ligger på ftek inte ska uppdateras. Emma vill gärna ha ett
tydligt dokument, då det inte är helt uppenbart hur man ska hitta de riktlinjer
som beslutades om under senaste sektionsmötet.1

Axel har bokfört och godkänt JämFs äskning om godis samt Finforms äskning
om Edward Blom. Han informerar om att det finns nya pärmar och häftappa-
rater. Bläcket till skrivaren är tyvärr slut, men han har beställt nytt.2

§5.2 F6 F6 har hjälpt pateterna med patetgasquen och vissa ska puffa. De har planerat
Sagogasque.

1Protokollet hittas här
2Bläcket anlände till kassörsrummet dagen efter.

1

https://ftek.se/wp-content/uploads/ftek-documents/protokoll/sektion/2020-2021/2021-02-25%20-%20Sektionsm%C3%B6te%20LP3.pdf
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§5.3 SNF SNF har kommit igång med arbetet.

§5.4 Foc Foc sålde mycket läsk på föreningskvällen. De ska ha casino i helgen. Foc pay är
nere :( Det kommer efter mottagningen eller när folk är klara med omtentorna.

§5.5 FARM FARM har brunch i helgen och har börjat dra i mässan parallellt. De har en
massa matlådor från FOI som man kan ta av.

§5.6 FnollK Emma tycker att puffarna har koll på hur man arrar, vilket har varit skönt.

§6 Uppdateringar
mottagningen

§6.1 FnollK Det känns bra. Det är väldigt lärorikt att arra. De ska ha mys med FnollK och
pyjamasparty. De har jättemycket mat över.

§7 Foc Focs första och enda arr är i helgen.

§8 Kärnstyret Emelie var på föreningskvällen med JämF. Det gick bra.

§9 SNF SNF var på föreningskvällen men Albert har ingen koll på hur det gick.

§10 F6 Välkommen till mörkret gick bra, har Fredrik hört. Föreningskvällen ska också
ha gått bra.

§11 Farm FARM har fixat spons, vilket är nytt för i år. Det har gått bra och de ska ta
med detta till nästa år.

§12 Val av kontaktperson:
Arra för 2or och 3or

Nikola vill ha arr för tvåorna som missade mycket socialt förra året. Treorna har
inte heller mått bra enligt Studenhälsan, så de får också vara med. Tillsammans
får KFM 200 000 kr att lägga på detta, vilket innebär 75 000 kr för F och TM.
Anmälan till planeringsgruppen har redan annonserats, men Nikola vill ha en
kontaktperson som kan prata med honom och resten av KFM. Albert undrar
om kontaktpersonen är involverad i planeringsarbetet eller ej. David tror att
det ska vara någon i styret. Resten av styret håller inte med. Vi hittar inte vilka
det är som anmält sig, eftersom Carl inte är närvarande, och Albert yrkar på
att bordlägga frågan, vilket görs.3

§13 Övriga frågor

§13.1 Programråd Linnea frågar om programråd, då det senaste beslutet som togs var att vakant-
sätta styrets representant. Det framkommer att Mijo tydligen redan är vald,
inofficiellt. Albert yrkar på att välja in honom.
Beslut: Att välja in Mijo som kärnstyrets representant i F:s programråd.

§14 Mötets avslutande David Bååw avslutar mötet kl. 12:36!

David Bååw
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Emma Ödman
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.

3Carl blev hetsad av Nikola att välja en kontaktperson innan nästa möte, och tog dagen
efter beslutet att utse Linnea till kontaktperson.
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